
PROTOKOŁ NR XVI/2020 
z XVI Sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 19 lutego 2020 r.

Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury 
w Dąbrówce i trwało od godz. 1700 do godziny 1920. W posiedzeniu udział wzięli Radni 
Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą obecności. Obrady prowadziła 
Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka Gryglas.

Na sesji obecni byli:
1. Pan Radosław Korzeniewski- Wójt Gminy Dąbrówka,
2. Pani Dorota Wróbel- Zastępca Wójta Gminy,
3. Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy,
4. Pan Jacek Jeziorski -  Kierownik GOPS,
5. Pan Ireneusz Zieliński- Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju,
6. Pani Patrycja Piotrowska- Kierownik Referatu Zagospodarowania przestrzennego 

i Zarządzania Mieniem Komunalnym,
7. Pani Anna Kłosowska -obsługa prawna Urzędu Gminy,
8. Pani Izabela Roguska- Stanowisko ds. obsługi interesantów i Rady Gminy,
9. Kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych,
10. Sołtysi -  zgodnie z załączoną listą obecności.
11. Mieszkańcy Gminy Dąbrówka.

Prowadząca obrady odczytała porządek obrad, który został przesłany radnym 
w następującej treści:

1. Otwarcie sesji.
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie ewentualnych 

zmian.
4. Wybór sekretarza obrad.
5. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy Dąbrówka.
6. Przedstawienie opinii i wniosków komisji Rady Gminy Dąbrówka z bieżącej 

działalności.
7. Podjęcie uchwał:

1) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Dąbrówka ul. Piękna” dla obszarów I i II, 
położonych w miejscowości Dąbrówka, gmina Dąbrówka,

2) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Stacja 
elektroenergetyczna- Trojany” dla obszaru położonego w miejscowości 
Trojany, gmina Dąbrówka.

8. Informacje Przewodniczącej Rady Gminy Dąbrówka.
9. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
10. Sprawy różne.
11. Zamknięcie obrad.

i



Ad. 1 Otwarcie sesji.

Obrady XVI sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 
Dąbrówka Pani Agnieszka Gryglas. Powitała wszystkich zebranych.

Ad. 2 Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w obradach zgodnie z listą obecności 
uczestniczy 15 na 15 Radnych, następnie stwierdziła prawomocność obrad.
(Załącznik nr 1 stanowi lista obecności)

Ad. 3 Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie 
ewentualnych zmian.

Pani Agnieszka Gryglas przedstawiła wniosek, który wpłynął do Przewodniczącej Rady 
Gminy Dąbrówka od Wójta Gminy Dąbrówka w sprawie podjęcia uchwały:

1) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2020 rok.

Prowadząca obrad poddała pod głosowanie przedmiotowy wniosek w brzmieniu:

„Zmiana do porządku obrad w punkcie 7przez dodanie podpunktu 3:

1)  w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2020 rok.

Głosowanie odbyło się imiennie:
15 głosów „za”,

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych.

(Załącznik stanowi lista głosowania imiennego w sprawie zmiany porządku obrad).

Przyjęty wniosek skutkuje zmianą w porządku obrad, który przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie ewentualnych 

zmian.
4. Wybór sekretarza obrad.
5. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy Dąbrówka.
6. Przedstawienie opinii i wniosków komisji Rady Gminy Dąbrówka z bieżącej 

działalności.
7. Podjęcie uchwał:



1) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Dąbrówka ul. Piękna” dla obszarów I i II, 
położonych w miejscowości Dąbrówka, gmina Dąbrówka,

2) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Stacja 
elektroenergetyczna- Trojany” dla obszaru położonego w miejscowości 
Trojany, gmina Dąbrówka,

3) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2020 rok.
8. Informacje Przewodniczącej Rady Gminy Dąbrówka.

9. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
10. Sprawy różne.
11. Zamknięcie obrad.

Ad. 4 Wybór sekretarza obrad.
Na sekretarza obrad została wybrana Pani Helena Kuśkowska. 
Głosowanie odbyło się imiennie:

15 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych

(Załącznik nr 3 stanowi lista głosowania imiennego w sprawie wyboru Sekretarza 
Obrad)

Ad. 5 Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy Dąbrówka.
Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Gminy Dąbrówka z dnia 29 stycznia 2020 r.

Głosowanie odbyło się imiennie:
15 głosów „za”,

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych.

Protokół Nr XV/2020 z dnia z dnia 29 stycznia 2020 r. Rada Gminy Dąbrówka 
w głosowaniu jawnym przyjęła jednogłośnie.
(Załącznik nr 4 stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia protokołu 
z XV Sesji Rady Gminy Dąbrówka)

Ad. 6 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

Wspólne posiedzenie wszystkich Komisji Rady Gminy Dąbrówka odbyło się w dniu 
3 lutego 2020 r.
Pan Andrzej Marcinkiewicz -  Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka poinformował, że Komisja odbyła 
posiedzenie w dniu 6 lutego 2020 r.



Pan Grzegorz Wójcik- Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 
Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka poinformowała, że Komisja odbyła posiedzenie 
w dniu 7 lutego 2020 r. i 19 lutego 2020 r.
Pan Marek Pasoń- Przewodniczący Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka 
poinformował, że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 17 lutego 2020 r.
Pan Rosa Sławomir- Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej Rady Gminy 
Dąbrówka poinformował, że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 19 lutego 2020 r.
Pani Edyta Zaręba -  Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 
Dąbrówka poinformowała, że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 19 lutego 2020 r.

Protokoły z posiedzeń Komisji umieszczone zostaną na stronie www.bip.dabrowka.net.pl

Ad. 8 Podjęcie uchwal.

1) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Dąbrówka ul. Piękna” dla obszarów I i II, położonych 
w miejscowości Dąbrówka, Gmina Dąbrówka,

Projekt uchwały przedstawiła Pani Patrycja Piotrowska.
Odbyła się długa dyskusja w sprawie z mieszkańcami Gminy Dąbrówka którzy są 
przeciwko podjęciu w/w uchwały.

Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr XVI/129/2020 z dnia 19 lutego 2020 r.
- w głosowaniu imiennym:

14 głosów „za”,
1 głos „wstrzymuję się”,
1 głos ,jestem przeciw” 

przy obecności 15 radnych.

(Załącznik nr 7.1 stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia w/w 
uchwały).
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

2) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Stacja 
elektroenergetyczna- Trojany” dla obszaru położonego w miejscowości Trojany, 
gmina Dąbrówka,

Projekt uchwały przedstawiła Pani Patrycja Piotrowska.

Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwalę Nr XVI/130/2020 z dnia 19 lutego 2020 r.
- w głosowaniu imiennym:

http://www.bip.dabrowka.net.pl


15 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych.

(Załącznik nr 7.2 stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia w/w 
uchwały).
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

3) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2020 rok.

Pani Agnieszka Adam przedstawiła projekt uchwały.

Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr XVI/131/2020 z dnia 19 lutego 2020 r.
- w głosowaniu imiennym:

15 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych.

(Załącznik nr 7.3 stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia 
w/w uchwały).
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Szczegółowy przebieg obrad znajduję się pod adresem:
http://bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=9389

Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka ogłosiła przerwę o godzinie 18:05. 

Wznowiono obrady Sesji Rady Gminy Dąbrówka o godzinie 18:30.

Ad. 9 Informacje Przewodniczącej Rady Gminy Dąbrówka.

Przewodnicząca Rady następnie poinformowała, iż do Rady Gminy wpłynęły następujące 
pisma związane z:
- wzrostem stawki podatku od działek rekreacyjnych, z decyzjami podatkowymi, ze 
wzrostem stawek podatkowych;
- ze wzrostem cen za odpady komunalne;
- prośby o montaż oświetlenia ulicznego;
- protesty z powiększeniem strefy buforowej;
- Apel Rady Miejskiej w Iłży w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego trudnej 
sytuacji w gospodarce odpadami;

http://bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=9389


- pismo sołectwa Trojany z prośbą o przyznanie środków na remont drogi;
- rozbudową przepompowni;
- sprawozdanie z wysokości ze średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 
terytorialnego za rok 2019;
- odpowiedz na skargę złożoną przez Pana Piotra Beredę informująca o terminie 
załatwienia sprawy;
- interpelacja złożona przez Pana Piotra Beredę w imieniu mieszkańców miejscowości 
Dąbrówka;
- doręczenie odpisu postanowienia, od którego przysługuje zażalenie, postanowienie w 
przedmiocie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Dąbrówka- odrzucenie 
skargi.

Szczegółowy przebieg obrad znajduję się pod adresem:
httr>://bin.dabrowka.net.nl/index.nhn?cmd=zawartosc&oDt=nokaz&id=9389

Ad. 10 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta Gminy Dąbrówka i stanowi załącznik 
do protokołu.

Ad. 11 Sprawy różne.

W sprawach różnych głos zabrała Pani Edyta Grześkiewicz i skierowała pytanie do 
Wójta Gminy Dąbrówka i Radnego Powiatowego. Na ostatniej Sesji Pani Dorota Wróbel 
poinformowała, że jedną z inwestycji Powiatu na ten rok wartą 100 000, 00 zł jest projekt 
rozbudowy drogi powiatowej Nr 181 IW od miejscowości Marianów do granicy 
administracyjnej Gminy Dąbrówka. Skoro mamy plany na rozbudowę tego odcinka i są 
w to wplątane dwie miejscowości to, jeżeli chcemy to rozbudowywać, mam nadzieje, że 
do tych planów pojawi się opaska w Marianowie i chodnik w Dręszewie. Ja takie pismo 
wystosowałam do Starosty Pana Adama Lubiaka i do Pana Radnego Powiatowego o 
wsparcie tego tematu. Zważywszy na fakt, iż jest to droga powiatowa, która łączy dwie 
gminy, w Dręszewie śmiało można robić chodnik gdyż posesje są odsunięte i nie ma z 
tym problemu. Z mieszkańcami Marianowa mieliśmy spotkanie w zeszłym roku i tam 
chodzi tylko o wykonanie opaski ze względu na przesunięcie parkanów a nawet będzie 
potrzeba zburzyć kilka domów. I skoro robimy takie plany to dobrze by było to wszystko 
rozrysować i kiedyś uda się to wykonać. I kolejnym tematem są plany trasy S10 i w 
związku z tym Gmina na najbliższą Sesję by nam przygotowała i przedstawiła jak 
sytuacja wygląda, bo okazuje się, że będziemy mieli tutaj ogromną trasę. I są 
rozrysowane dwa odcinki i żebyśmy naszych mieszkańców szykowali do takiej decyzji. 
Pan Wójt odpowiedział, że te 100 000, 00 zł to przeznaczone jest na projekt i wykupu 
pasa drogowego, bo w tej chwili podejrzewam, że tego pasa drogowego nie ma i taka jest 
intencja Rady Powiatu. Natomiast to, co Pani mówiła to może nastąpić, ale to już na



dalszym etapie projektowania chodnika, ale najpierw żeby się to stało to potrzebny jest 
pas drogowy o odpowiedniej szerokości. Pan Wiesław, Mędrzycki powiedział, iż 
100 00, 00 zł przeznaczone jest na rozpoczęcie prac nad projektem, projekt będzie na 
pewno dużo droższy. Chodzi o odcinek, co najmniej 6 km i wszystkie dane będą 
wynikały z samego projektu. Ale niestety musimy liczyć się z tym, ze projekt drogi musi 
być w odpowiednim standardzie a obecne standardy narzucają nam duże wymogi: 
szerokość drogi. W tej chwili na tym odcinku drogi powiat uregulowane ma 6 m, w 
zasadzie samej jezdni. Jeżeli będziemy mówili o drodze z prawdziwego zdarzenia, 
zapewne musi tam wejść jeszcze chodnik, ścieżka rowerowa, odwodnienie. Teraz nowe 
wymogi są takie, że musi zostać zostawiony kanał na światłowody oraz pas 
zabezpieczony na wykonanie kanalizacji czy wodociągi. To jest dopiero pierwszy krok. 
Mamy na ten rok w programie budowę odcinka od Kowalichy do skrzyżowania w 
Marianowie. Odcinek następny będzie zaprojektowany zapewne w takim samym 
standardzie. Ponieważ jest to ta sama droga, ten sam ciąg budowlany. Jak będzie 
wyglądał odcinek budowany w tym roku i przyszłym gdyż plan jest na dwa lata, nie da 
się tego wszystkiego zrobić w jednym roku. Myślę, że następny odcinek nie będzie 
gorszy, ale dopiero z projektu będzie wynikało ile będzie wykupów ziemi, bo nawet 
może będzie zmieniany ślad drogi i będzie przesunięta w jedną czy drugą stronę. Z 
projektu będzie wynikało ile Powiat musi wykupić i z której strony. Po drugie takiego 
typu instalacje drogowe jak chodnik, ścieżka rowerowa, odwodnienie, kanał 
światłowodowy musimy zakładać że w terenach niezabudowanych może to być nawet 20 
metrów szerokości, w terenach zabudowanych też jest jakaś minimalna szerokość drogi 
zachowana inaczej nie dostaniemy na ten projekt żadnych dotacji. W Marianowie 
ogrodzenia pewnie będą musiały zostać rozebrane na niektórych odcinkach. Ale to jest 
już sprawa projektanta, który musi się spotkać z mieszkańcami i ustalić jak ten projekt 
poprowadzić, aby dokonać jak najmniej zniszczeń.

Szczegółowy przebieg obrad znajduję się pod adresem:
http://bip. dąbrówką. net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=9389

Pani Helena Kuskowska zabrała głos w sprawie drogi od Małopola w stronę trasy. 
Ostatnio miałam przyjemność jechać i było już tyle rozmów na ten temat i tyle wniosków 
I jak gdyby jest to krótki odcinek drogi, który jest własnością Radzymina i ja proszę żeby 
się tym zająć, normalnie wpadamy i są bardzo duże doły. Zgłaszam również na swojej 
drodze doły, ale to już nie w takim stopniu są jak tam.

Pan Rosa Sławomir powiedział, że miał dzisiaj niewątpliwą okazje zobaczyć jak jest ta 
droga wykonana i widziałem jak Panowie ją robią. Dziury zostały połatane, ale pewnie na 
chwilę, ponieważ nawet woda nie została wybrana z dołów i został tam wrzucony 
destrukt. Póki nie rozstrzygniemy, że ten odcinek był w naszej gestii to ten problem 
będzie istniał.
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^an wójt oapowieaziat, iż ten promem jest narazo promematyczny gayz ten oacineK tezy 
na terenie Gminy Radzymin i żeby należał do Gminy Dąbrówka to trzeba by było 
zmienić granice gmin a to jest raczej niemożliwe. Aktualna propozycja Burmistrza 
Radzymina jest taka ze jak najbardziej dostrzega uciążliwości, ale ofertę, jaka nam 
zaproponował brzmi następująco: Gmina Dąbrówka wywłaszczy w procedurze z RIT 
drogę- z Cisia na Załubice i to jest koszt około 100 000, OOzl a Burmistrz Radzymina 
wyremontuje drogę w tym samym zakresie cenowym. I to jest troszkę uciążliwe gdyż w 
budżecie nie mamy takiej propozycji, aby tamta drogę wywłaszczyć, oczywiście można 
zmienić budżet, ale pytanie jest czy to jest biznes, który się opłaca. Ponieważ tam 
potrzeba około 50 - 80 metrów zalania litym asfaltem i za bardzo nie wiem jak ten 
problem ugryźć. Już tutaj z przewodniczącym Komisji Gospodarczej rozmawiałem, że 
razem mamy się udać do Radzymina na rozmowę, aby oddał nam pod Zarząd, chociaż 
kawałek tej drogi abyśmy mogli na własny koszt wyremontować. Ale nie wiadomo czy 
się zgodzi. A z drugiej strony nie możemy wydawać pieniędzy na nie swój teren.

Pani Helena Kuśkowska powiedziała, iż myślała o takim doraźnym rozwianiu problemu, 
ale możemy cały czas rozmawiać z Burmistrzem o rozwiązaniu tego problemu.
Pani Edyta Zaręba dodała, iż ta drogą jest transport ościennych firm i dlatego warunki 
wyjazdu są tam bardzo kiepskie.
Pan Piotr Bereda dodał, iż sytuacja jest następująca, iż Burmistrz Radzymina za pomocą 
pieniędzy Gminy Dąbrówka chce sobie naprawić drogi. Trochę dziwnie podchodzi do tej 
całej sytuacji, bo jego tłumaczenie jest takie, że mieszkańcy jego gminy nie korzystają z 
tej drogi to tak samo jakbyśmy my tłumaczyli ze nie naprawiamy tej drogi, która 
prowadzi na Słopsk, bo to nie prowadzi do tej Gminy. Dziwne jest podejście Pana 
Burmistrza Radzymin do swoich obowiązków gdyż jego obowiązkiem jest utrzymanie tej 
drogi a jeśli mowa o wywłaszczenie tej drogi to tam nie ma tej drogi tylko jest tam 
ujeżdżona ścieżka i to jest własnością Lasów Państwowych.

Szczegółowy przebieg obrad znajduję się pod adresem:
http://bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=9389

Pan Jacek Ruciński zadał pytanie dotyczące wysokiego wzrostu podatków od gruntów 
pozostałych gdyż taka pozycja mnie bezpośrednio dotyczy. Grunty pozostałe są to grunty 
budowlane z 0, 27 zł do 0, 50 zł to jest 55, 1% w skali roku i co ciekawe, że Ministerstwo 
Finansów określiło wysokość maksymalną. I państwo tutaj podjęli maksymalną stawkę 
gdzie dzisiaj moja działka w Kuligowie, która objęta jest terenem rekreacyjnym jest tak 
samo opodatkowana jak działka w Warszawie pod warunkiem, że Rada tam tez podjęła 
maksymalną stawkę. I chce powiedzieć, ze Gmina Dąbrówka ma 0, 50 zł za metr takiej 
działki, Gmina Radzymin- 0, 40 zł, Klembów -  0, 40 zł, Zabrodzie- 0, 27 zł, Tłuszcz-0, 
30 zł. To są Gminy, które stykają się z gminą Dąbrówką. Proszę Państwa pobiliście 
rekord tej ustalonej stawki na więcej Ministerstwo Finansów wam nie pozwoliło. Ja nie 
mówię o mieszkalnych, bo nie były podnoszone aczkolwiek jest to 96, 8% w skali 
poprzedniego roku, domki letniskowe też jest to najwyższa stawka za powierzchnie domu 
mieszkalnego. Jest to troszkę nie tak z Waszej strony za tak wysokie stawki i chciałbym 
odpowiedzi w tym temacie.

8

http://bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=9389


ran notr tsereaa odpowiedział ze tez t>yt przeciwko tak mocnemu podnoszeniu tak 
stawek, uzasadnienie Pana Wójta i Pani Skarbnik, które było nam przekazywane to, to że 
Gmina Dąbrówka jest tak kolokwialnie powiedziane w zapaści finansowej i nie poradzi 
sobie bez tak drastycznie podniesionych podatków. To też dotyczy wysokich stawek od 
środków transportowych które tez poszły wysoko w górę.
Wójt powiedział że prosi o nie stosowanie takiej retoryki gdyż ona wzbudza niepotrzebne 
emocję. Był Pan przeciwko a jednak zagłosował za. Natomiast nasza motywacja wzrostu 
stawek podatkowych była taka, że po pierwsze od 2016 roku a nawet 2013 te stawki nie 
były podnoszone a w przeciwieństwie do gmin ościennych one przyjęły inną strategię. Bo 
co roku przyjmują jakąś stawkę podwyżek i to po prostu jest mniej odczuwalne. Druga z 
przesłanek to były znaczące wzrosty wydatków w oświacie, tak zwane podwyżki płac 
nauczycielom gdzie rząd podniósł płace a samorząd pokrywa te koszty. Trzecia 
przesłanka jest to obniżenie podatku PIT z 18% na 17 %, czyli ten jeden procent w dół w 
naszej gminie jest to około 1 000 000, 00 zł mniej w budżecie. Czwarta przesłanka było 
to obniżenie kosztów płacy minimalnej i to było tak jak Pan Radny powiedział, że Gmina 
jest w zapaści nie jest, bo wymieniłem cztery takie przesłanki a Pan podał tylko jedną 
przez siebie w tej chwili wykreowaną, co jest nie prawdą. Ja uważam, że taka propozycja 
ze strony Urzędu była właściwa. A skutek jest to około 1 400 000, 00 zł globalnie 
podwyżek tych podatków gdzie tak naprawdę byśmy porównali to do wzrostu wydatków 
to i tak jest to niewystarczające.

Szczegółowy przebieg obrad znajduję się pod adresem:
http://bip. dąbrówką, net.pl/index. php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=9389

Pan Andrzej Marcinkiewicz zadał pytanie do Radnego Powiatowego odnośnie 
bezpieczeństwa przy Szkole w Guzowatce czy Powiat planuję jakiś projekt czy 
inwestycje, bo na tą chwile chodzi o zabezpieczenie tego miejsca gdyż jest to punkt 
strategiczny. Jakby powiat potraktował to priorytetowo ta inwestycję. Pan Wiesław 
Mędrzycki odpowiedział, iż w budżecie powiatu jest taki punkt zabezpieczony dla tej 
inwestycji, ale rozpocząć musi się to od projektu. Planowane wykonanie zadania jest na 
ten rok. Zadanie będzie polegało na wyniesieniu i zabezpieczeniu skrzyżowania, aby 
ograniczyć prędkość oraz zapewnić bezpieczeństwo. Jeżeli sam powiat nie będzie mógł 
wykonać zadania to odbędzie się procedura przetargu i wydłuży się okres wykonania 
zadania.

Szczegółowy przebieg obrad znajduję się pod adresem:
http://bip. dąbrówką. net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=9389
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Ad. 11 Zamknięcie obrad.

Zamknięcia obrad XVI sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonała Przewodnicząca Rady 
dziękując obecnym za udział w sesji.
Na tym protokół zakończono.

Sekretarz obrad

Helena Kuśkowska

Przewodnicząca obrad

>7*77Agnieszka Tiryglas

Protokołowała: 

Izabela Roguska
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